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Z á p i s n i c a 

z 14 zasadnutia (mimoriadneho) Mestského zastupiteľstva v Nitre 

 

 

Dátum a miesto konania: Nitra, 27.11.2023  

Prítomní:                         podľa prezenčnej listiny 31 poslancov 

Ospravedlnení:    

Neskorší príchod:   

 

 

 

 

 

P R O G R A M:  

 

 

1. Otvorenie 

 

2. Voľba pracovných komisií  

 

3. Návrh na variantné riešenie financovania projektu Kreatívneho centra vo výške                               

9 027 315,17 €          

(bez spravodajcu)        mat. č. 363/2023 

 

4. Návrh na rozpočtové opatrenia v rozpočte Mesta Nitry na rok 2023 

(bez spravodajcu)        mat. č. 364/2023 

         

5. Návrh na uznesenie 

 

6. Záver 

 

 

 

 

1. Otvorenie 

 

 

Vážené mestské zastupiteľstvo! 

 

 

  Otváram rokovanie 14. zasadnutia (mimoriadneho) Mestského zastupiteľstva v Nitre,              

na ktorom Vás všetkých srdečne vítam.  

 Podľa prezenčnej listiny je na dnešnom zasadnutí prítomných 31 poslancov, to znamená, 

že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
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2. Voľba pracovných komisií:  

 

 

Vážené poslankyne, vážení poslanci! 

 

 Predkladám Vám návrh na vytvorenie návrhovej komisie, ktorá bude dozerať                                           

na hlasovanie o uzneseniach počas celého rokovania a priebežne písomne spracovávať 

uznesenia prijaté k jednotlivým bodom rokovania.  

 

 

 Odporúčam ju zriadiť z poslancov mestského zastupiteľstva v tomto zložení: 

 

Predseda návrhovej komisie:   p. Denisa Branikovičová  

Členovia návrhovej komisie:  p. Peter Oremus 

 p. Edita Vnučková 

 p. Róbert Rathouský 

 p. Peter Košťál 

 

 

Hlasovanie č. 1 o návrhu na založenie návrhovej komisie 

 

prezentácia – 30 

za – 30 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

Ďakujem. Konštatujem, že návrhová komisia bola /jednomyseľne/ schválená. Žiadam týmto 

členov návrhovej komisie, aby začali svoju činnosť. 

 

 

Vážené poslankyne, vážení poslanci! 

 

 Program dnešného zasadnutia je uvedený v pozvánke, ktorá Vám bola spolu                                             

s materiálmi zaslaná do cloudového úložiska WY Drive. Pozvánka Vám bola doručená                  

aj v písomnej podobe do osobných priečinkov poslancov.  

 Upozorňujem, že materiály uvedene v programe dnešného rokovania neboli 

prorokované v MR, a preto na ich zaradenie – potvrdenie do programu dnešného rokovania je 

potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov mestského zastupiteľstva v súlade 

s rokovacím poriadkom mestského zastupiteľstva.  
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Vážené poslankyne, vážení poslanci! 

 

 Má niekto z poslancov mestského zastupiteľstva k takto predloženému návrhu  

pripomienky, prípadne iný návrh na zmenu programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať 

o zaradení – potvrdení navrhovaných bodov do programu.   

 

p. Kršiak – minimálne si myslím, že je korektné, keď sme vzadu sedeli a bavili sa o niektorých 

veciach, ktoré súvisia naozaj s dobrým fungovaním tohto mesta a ktoré veci sa z pohľadu 

z poslaneckého zboru alebo určitého počtu poslancov poslaneckého zboru javia ako nie úplne 

dostatočné. Samozrejme vďaka pani poslankyne Marty Rácovej, bolo dnes možno predložené 

nejaké vyhlásenie, s ktorým máme za to, že by sme chceli nadstaviť si ten priestor vzájomnej 

spolupráce a nejakým spoločným podaním rúk začať naozaj fungovať pozitívne pre toto mesto 

a pre jeho obyvateľov, pretože ani, tak strana predsedníctva, a ani tak, strana poslaneckého 

zboru nie je tu na nič iné, len na to, aby sme pre rozvoj a obyvateľov tohto mesta niečo urobili 

spoločne. Tento návrh programu minimálne náš poslanecký klub nepovažuje v tomto                   

na konanie tohto mimoriadneho zastupiteľstva naozaj, že za dopracovaný o tie posledné veci, 

ktoré by sme si predstavovali v rámci preklenovacieho úveru, alebo aj iných vecí súvisiacich 

napríklad s budúcoročným rozpočtom, daňami a nehnuteľnosťami pre obyvateľov. Aby sme 

dali jasný signál, čo tu chceme hájiť pre obyvateľov do budúceho roka alebo do budúceho 

trojročného funkčného obdobia, ktoré nám ešte zostáva. A preto minimálne za náš poslanecký 

klub, určite deklarujeme, že tento program nechceme podporiť.                 

 

p. primátor – ja ešte poprosím vedúceho ekonomického pána Daniša o vyjadrenie ohľadom 

termínov a akútnosti prijatia uznesenia ku kreatívnemu centru.   

 

p. Daniš – tieto materiály, ktoré sme sem predložili, vyplynuli z predchádzajúceho rokovania 

mestského zastupiteľstva, kde bola vlastne vyžiadaná možnosť variantného financovania 

projektu kreatívneho centra. Vzhľadom na to, že dnes máme 27.11.2023 a sme sa zaviazali 

minimálne do 15.12.2023 uhradiť existujúce faktúry, ako v podstate len medzi nami 

a dodávateľmi, ktorí sa už začali ozývať. A tie, ktoré prídu po 15.12. uhradiť do 31.12. je jeden 

z najvyšších možných termínov na to, aby sme v podstate vedeli pripraviť celé projektové 

dokumentácie vrátene podkladov na čerpanie a realizácie čerpania. Banky boli oslovené 

začiatkom minulého týždňa. Do piatku sme mali spätné väzby, takže máme ponuky                                 

na prefinancovanie preklenovacieho úveru. Banky tiež potrebujú zhruba 10 – 12 dní na prípravu 

dokumentácie. Len následne už potom sú tie lehoty na čerpanie veľmi prísne. Tam je treba 

niekoľko dní kým sa doručia podklady, kým sa načerpajú peniaze a kým sa uvoľnia. Takže ja 

osobne sa prikladám k názoru, že dnes je jeden z posledných možný a možno do konca týždňa, 

posledné možné obdobie kedy by sa mali vyjadriť. Lebo to, či sme schopní prijať kompletný 

preklenovací úver a uhradiť z neho záväzky, alebo zostaneme na tej pol ceste, ktorá bola 

schválená na tej výške 5 miliónov eur a uhradíme, len tie záväzky, ktoré boli zastupiteľstvom 

rešpektované a schválené.             
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Hlasovanie č. 2 o zaradení – potvrdení do programu 

- mat. č. 363/2023 – „Návrh na variantné riešenie financovania projektu Kreatívneho centra                  

vo výške 9 027 315,17 €“, 

- mat. č. 364/2023 – „Návrh na rozpočtové opatrenia v rozpočte Mesta Nitry na rok 2023“                                                                                        

 

prezentácia – 31 

za – 13 

proti – 18 

zdržal sa – 0 

Návrh nebol schválený. 

 

p. primátor – vzhľadom k tomu, že program na dnešné zastupiteľstvo nebol schválený, 

vyhlasujem 14. zasadnutie mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Nitre za skončené.  

 

 

 

Nitra, 28. 11. 2023 

 

Zapísala: 

Lucia Vojtechová, v. r.  

ref. organizačný 

 

 

 

 

 

 

 

Marek Hattas, v. r.                            Mgr. Martin Horák, v. r. 

   primátor                                                                               prednostu   

 mesta Nitry                                      Mestského úradu v Nitre 

    


